

葛利兹材料真假鉴定的指导文件

Guidance Document for Authenticating Gröditz Steel

葛利兹中国办事处自 2006 年成立以来，一直致力于给中国客户提供更好的技术支持和售后服务。为更好的帮助中国客户识别真假葛利兹材料，葛利兹编写了这个指导性文件。

Since the establishment in 2006, Gröditz China Office has been committed to providing adequate technical support and after-sales services to Chinese customers. In order to better help Chinese customers identify genuine and fake Gröditz steel, Gröditz has compiled this guidance document.

1. 对葛利兹材料的真假识别，主要包括 2 个过程：

The authentication of Gröditz steels includes 2 main processes:

- 对质保证书的真假识别（请要求供应商必须提供葛利兹原厂质保证书）
Authentication of Gröditz mill certificates (Suppliers must provide original Gröditz certificates)
- 对材料的真假识别
Authentication of the steel.

2. 对葛利兹材料的真假识别，您可以按照以下步骤进行：

To authenticate Gröditz steels, you can follow the following steps:

- 您可以先要求供应商提供葛利兹原厂质保证书。
You can first ask the supplier to provide the scan of original Gröditz mill certificate.
- 您可以对供应商提供的葛利兹原厂质保证书的真伪进行初步的判断（详见附件 1）。
You can make a preliminary judgement of the authenticity of Gröditz mill certificate provided by the supplier (see Appendix 1).
- 您如果对葛利兹原厂质保书的真伪不能确认，可直接联系葛利兹中国办事处（详见附件 2）。
If you are not sure about the authenticity of Gröditz mill certificate, you can directly contact Gröditz China office (see Appendix 2).
- 葛利兹中国办事处会对质保证书的真假提供鉴定结论。
Gröditz China office will provide a conclusion on the authenticity of the mill certificate.
 - ✓ 如果葛利兹中国办事处鉴定质保证书为假，基本可以判定材料为假，将不再需要材料的真假鉴定。
If Gröditz China Office identifies the mill certificate as fake, it can basically be determined that the steel is fake, and there will be no need to conduct authenticity verification of the steel.
 - ✓ 如果葛利兹中国办事处鉴定质保书为真，就可以开始进行样块的取样工作了。
If Gröditz China office confirms that the mill certificate is genuine, you can start sampling the sample blocks.

- 对于取样，请按照葛利兹的取样要求进行取样（详见附件 3）。
For sampling, please follow Gröditz's sampling requirements (see Appendix 3).
- 取下的样件，请邮寄给葛利兹中国办事处，由葛利兹中国办事处快递给葛利兹德国钢厂，葛利兹德国钢厂会在 4-6 周后提供材料真假鉴定报告。
Please mail the cut sample to Gröditz China Office, which will send it to Gröditz Steel Plant. Gröditz Steel Plant will provide a steel authentication report after 4-6 weeks.

为保证和确保您能购买到葛利兹材料，请从葛利兹授权代理商购买。葛利兹授权代理商名单，请登录网站 www.groeditz.com.cn 查询。

To guarantee and ensure that you can purchase authentic Gröditz steel, please purchase from Gröditz authorized distributors. For the list of Gröditz authorized distributors, please log on to the websites www.groeditz.com.cn/en/.

葛利兹钢厂
Schmiedewerke Gröditz GmbH
2025/9/15
Sep.15, 2025

备注 2:

Note 2:

- 此处内容（合同号，客户名称等）为葛利兹授权代理商在葛利兹原厂质保证书上增加的内容，并加盖了授权代理商的质保章。
The content here (contract number, customer name, etc.) is added by authorized distributor on the original Gröditz mill certificate, and stamped with the authorized distributor warranty stamp.
- 只有葛利兹授权代理商才可以向客户销售葛利兹材料，如果盖章的不是葛利兹授权代理商，基本判定证书为假，但也需要向办事处进行再次确认。
Only Gröditz authorized distributor can sell Gröditz steel to customers. If the stamp is not Gröditz authorized distributors, the certificate will basically be considered to be fake, but it will also need to be confirmed with the office again.

备注 3:

Note 3:

- 如果供应商提供的葛利兹原厂质保证书没有备注 3 的内容，基本判定证书为假，但也需要向办事处进行再次确认。
If the Gröditz mill certificate provided by the supplier does not contain the content in Note 3, the certificate will basically be considered to be fake, but it will also need to be reconfirmed with China Office.
- 从 2025 年 10 月份后，备注 3 的内容更新为：
After October 2025, Note 3 was updated:

上述英文Customer客户为葛利兹授权代理商，有权把本质保书所述之材料切成小块销售。葛利兹授权代理商，可查询www.groeditz.com.cn/en/。如对本质保书/钢材真伪有疑问，可联系葛利兹中国+86 755 2165 1847或邮件至china@stahl-groeditz.asia。

The above-mentioned customer has the right to cut the mentioned material in this certificate and to deliver these pieces as original of SWG material. The authorized distributor list of SWG is on www.groeditz.com.cn/en/. In case you have any doubts about the certificate/material, please contact SWG China office +86 755 2165 1847 or email to china@stahl-groeditz.asia.

附件 2: 葛利兹中国办事处的联系方式

Appendix 2: Contact Information of Gröditz China office

葛利兹模具科技（深圳）有限公司
Gröditz Mould Tech. (Shenzhen) Co., Ltd.

地址：深圳市南山区招商街道南海大道 1079 号花园城数码大厦 A 座 206C
Address: Unit 206C, 2/F, Block A, Digital Building, No.1079, Nanhai Ave, Nanshan District, Shenzhen, China

Tel: +86 0755-21651847

Email: market@stahl-groeditz.asia

德国官网: <https://www.gmh-gruppe.de/en/locations/schmiedewerke-groeditz-gmbh/>

中国官网: www.groeditz.com.cn



Website 网址



Wechat 公众号

附件 3: 葛利兹的取样要求

Appendix 3: Gröditz's Sampling Requirements

- 请您在取样前，先联系葛利兹中国办事处，了解取样的过程规范。
Before taking samples, please contact Gröditz China office for the sampling process.
- 样块的取样，需要提供取样视频和照片，保证样块的确是从确定的模具上取下来的。
For the sampling of steel, sampling videos and photos need to be provided to ensure that the samples are indeed removed from the specific molds.
- 取样尺寸：20mm*20mm*20mm，但如果取样尺寸受模具限制，具体取样尺寸可以向葛利兹中国办事处沟通确认。
Sample size: 20mm*20mm*20mm, but if the sampling size is limited by the mold, the specific sampling size can be communicated and confirmed with Gröditz China office.



Schmiedewerke Gröditz GmbH
Riesaer Straße 1
01609 Gröditz